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Groningen, 11 september 2019 

 
 

 

Aan de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten 

 

 

Betreft: Schriftelijke vragen bomenkap zonder vergunning in onze provincie 
 
 
 

Geachte voorzitter, 

 

Via de media lazen wij het bericht dat er zonder vergunning bomen zijn gekapt in de 

gemeente Midden-Groningen. Na rapportage bleek dat de Gemeente hiervoor een vergunning 

had moeten aanvragen bij de Provincie. Als gevolg van de bomenkap heeft de provincie voor 

de Gemeente een herplantingsplicht ingesteld. GroenLinks vindt het uiterst merkwaardig dat 

de gemeente op deze wijze te werk is gegaan. Wij hebben daarom een aantal vragen over deze 

gang van zaken en de visie van het college hierop.  

 

1. Is het college, net als GroenLinks, van mening dat het onwenselijk is dat een gemeente 

bomen kapt  zonder vergunningverlening? Zeker met de wetenschap dat 

klimaatverandering hoog op de agenda staat, dat bomen een verkoelende werking 

hebben, beter is voor de biodiversiteit en voor de zuivering van onze lucht?  

 

2. Als compensatie voor de schade moet de gemeente herplanten, deze herplantingsplicht 

is drie jaar (!). Wij zijn van mening dat deze herplantingsplicht zeer ruim is. Deelt het  

college deze mening met ons? Zo ja, zou deze herplantingsplicht korter kunnen? 

 

3. Is het college, samen met GroenLinks van mening dat de kavels; Hoogezand L 3597 

en L 4215, weer beplant moeten worden en dat voor deze zaak geen ontheffing 

aangevraagd kan worden voor een andere locatie?  

 

4. GroenLinks vindt het belangrijk onze groene leefomgeving te vergroten. Graag 

zouden wij daarom willen weten of deze vorm van illegale kap door gemeenten, vaker 

voorkomt. Zijn hier gegevens over? 

 

GroenLinks is van mening dat er een provinciale bomenvisie moet komen. Dit om te 

onderzoeken en beleid te maken, gericht op een provincie met ruimte voor bos, boomwallen 

en meer groen.  



5. Als verlengde op het bovenstaande en met in ons achterhoofd het belang van bomen; 

is het college met ons van mening dat er ruimte is voor een provinciale bomenvisie?  

Uw antwoorden zien wij met belangstelling tegemoet.  

Met vriendelijke groet,  

Nadja Siersema – Orsel (GroenLinks)  


